
Reactie op de Wet stikstofreductie en natuurverbetering .

De streefwaarde waar het kabinet voor gekozen heeft, om in 2030 ten minste 50 procent van de
hectares met stikstofgevoelige natuur in Natura 2000-gebieden onder de kritische depositiewaarden
(KDW) te brengen, is aan de lage kant. Hiermee wordt niet voldoende aan stikstofreductie in
Nederland gedaan.

De financiële investering in het nieuwe maatregelenpakket van ca. € 5,1 miljard, dat het Kabinet
voorstelt voor de periode tot en met 2030, vind ik te gering. Zeker als ik deze investering afzet tegen
de investeringen die het Kabinet in de economie wilt doen.

Om de stikstofproblematiek goed aan te pakken, zal het Kabinet bereidt moeten zijn om het denken
in termen van ecomische groei los te laten. Ook zal het Kabinet bereidt moeten zijn om veel meer
geld te gaan investeren in een duurzame samenleving dan nu het geval is. Ik merk dat er bij veel
politici nog een knop om moet om de klimaatproblemen op een serieuze en structurele manier te
kunnen gaan aanpakken de komende decennia. Ik hoop dat het Kabinet zich hogere doelen gaat
stellen op dit gebied en dat het wetsvoorstel nog wordt aangepast.
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